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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. szeptember 16-án,  

              du. 15,00 órai kezdettel tartott rendkívüli nyílt testületi üléséről. 

 

Az ülés helye: Önkormányzat tanácskozó terme (3733 Rudabánya Gvadányi J. u. 47.) 

 

Jelen vannak: Szobota Lajos polgármester, Veres Lajos alpolgármester, Hadobás Sándor, 

Szögedi Szabolcs, Vaszily Csaba képviselő- testületi tagok, összesen 5 fő. 

 

Távolmaradását előre jelezte: Bartháné Béres Zsuzsanna, Szél Miklós képviselő-testületi  

tagok.  

 

 

Tanácskozási joggal meghívott és megjelent a ülés teljes időtartamára: 
 

  Dr. Sallai Árpád címzetes főjegyző  

                       Kovácsné Szalai Krisztina aljegyző 

                       Papp András rudabányai Városüzemeltető Nonprofit Kft ügyvezető igazgató   

  

 

Szobota Lajos polgármester köszöntötte a képviselő-testület tagjait, külön üdvözölte a 

tanácskozási joggal meghívottakat. Megállapította, hogy a testület 7 tagja közül 5 fő megjelent, 

így az ülés határozatképes, azt megnyitotta. Szél Miklós és Bartháné Béres Zsuzsanna  képviselő-

tagok távolmaradásukat előre jelezték. Javaslatot tett a rendkívüli testületi ülés napirendi 

pontjára, melyet a képviselő-testület az alábbiak szerint fogadott el: 

 

1) Javaslat a 2014. évi Start munka programra 

 

Előadó: Szobota Lajos 

             polgármester 

 

2) Javaslat a szociális nyári gyermekétkeztetés jogcímen utalt állami támogatásból fel 

nem használt összeg lemondására  
 

Előadó: Szobota Lajos 

              polgármester     

 

3)  Indítványok, javaslatok, tájékoztatók 

 
 

1) Első napirendi pont tárgya:  Javaslat a 2014. évi Start munka programra 

 

        Előadó: Szobota Lajos 

        polgármester 
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Az előterjesztést a jegyzőkönyv 1. számú melléklete tartalmazza.  

 

Szobota Lajos polgármester tájékoztatta a Képviselő-testületet, hogy a testületnek meg kell 

tárgyalnia a Start munkaprogram 2014-es prioritási sorrendjét.  

Arra kell törekedni, hogy a jövőben értékteremtő programokat állítsunk össze, ezeket ugyanis a 

2014-es évben fokozottan fogják támogatni.  

Jelenleg a belvízi csatornarendszer betonelemekkel történő burkolását nem ismerik el 

értékteremtő munkának. 

 

A 2014. évi Start program 2 fő területét határozták meg.  

 

- szociális programok 

- értékteremtő programok 

 

A Vásár és a Rózsavölgy utcák felújítását mindenféleképpen szeretnék befejezni. 

Elmondta, hogy a József A utca, Gvadányi utca és az „Andó köz” folytatását nem biztos, hogy 

bele teszik a programba, annak befejezését lehetséges, hogy önerőből is meg tudják oldani.   

A Rózsavölgy úton a cél a közlekedés út kiszélesítése. Az utca közepéig meg lehetett oldani nyílt 

csatornarendszerrel, viszont fent már csak zárt csatornamederben gondolkodnának, 

időszakonként vízelnyelő ráccsal. Így biztosított volna az útszakasz kiszélesítése.  

Aszfaltozásba nem szabad belefognunk, mivel azt nem támogatja a program. 

 

A Start programba a betonüzem korszerűsítése nem kerül bele. Viszont foglalkoznánk a járdák 

felújításával és rendbetételével. Elkezdenék a központi tér kialakítását a Kft dolgozói által 

gyártott elemekkel. 

A Rózsavölgy utcában járdaburkolat javítást végeznének el. 

A megvásárolt Sörkert épületének a rendbetételében is gondolkodnak. Egy kis étteremet 

szeretnének létrehozni és legalább egy 350-400 fős konyhát. 25-30 fős étkezési lehetőséget 

szeretnének már a területen biztosítani a vendégek számára.  

Pataklefedés és egy belvárosi parkoló kialakítása is tervben van.  

 

A mezőgazdasági program keretében folytatnák a Rózsavölgy utca és a Felsőtelekesi út 

összekötését.  

Az illegális szemétlerakás problémájával jól boldogultak az elmúlt időben, véleménye az, hogy 

ezt a programba nem kell beépíteni, dologi kiadást nem kellene rá fordítani.  

 

Felmerült az állattenyésztő telep, sintértelep valamint különböző fa és fűfélék termesztésének a 

lehetősége is. Ezeknek a támogatása kétséges, mivel a fenntarthatósága nem biztosított. Személy 

szerint nem javasolja ezeknek a programoknak a támogatását.  

 

Kiemelt jelentőségű viszont az önkormányzati intézmények felújítása.  

Ezen belül gondol a  

-  Művelődési Ház tetőszerkezetének cseréjére 

- Szálloda szobáinak átalakítására 

- temetők felújítására, a lenti temetőben szociális blokk kialakítására 

- ravatalozók felújítására 
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- a fenti temető kerítés építésének a folytatása 

- sportlétesítmények felújítására (elsősorban a teniszpályákra gondol) 

 

Elmondta továbbá, hogy gyakorlatilag a személyi költségek 20-30%-át lehet dologira fordítani.  

Gépbeszerzésben most nem gondolkodnának, elsősorban a dologi ráfordításokat próbálnák 

előtérbe helyezni.  

 

Kéri a Képviselő-testületet, hogy a program prioritási sorrendjéhez a javaslataikat tegyék meg. 

 

Vaszily Csaba képviselő megkérdezte, hogy lesz-e elég szakmunkás a munkálatok 

elvégzéséhez? 

Véleménye az, hogy a munkaprogramot úgy kellene összeállítani, hogy mindenki tudjon 

hasznosan dolgozni.  

Javaslata, hogy a Művelődési Ház tetőszerkezetét feltétlenül meg kell csinálni. 

 

Papp András ügyvezető igazgató véleménye az, hogy a munkálatok elvégzéséhez van elég 

szakmunkásuk. 

 

Szögedi Szabolcs képviselő véleménye az, hogy ahol krízishelyzet van, azokat a területeket kell 

előre sorolni. Gondol itt elsősorban a Művelődési Ház tetőszerkezetének a felújítására.  

Fontosnak tartja, hogy az ismétlődő munkálatokat minél hamarabb befejezzék, gondol  

elsősorban a Vásár utca vízelvezetési problémájára. Fontosnak tartja a Belvárosi parkoló 

kialakítását és azt, hogy az út szélét ferde padkázással oldják meg, így könnyebben lehetne 

parkolni.  

 

A Művelődési Ház tetőszerkezetének felújítása után a Központi tér kialakítását javasolja.   

 

Veres Lajos alpolgármester megkérdezte, hogy készítettek-e olyan kalkulációt, hogy melyik 

munka hány főt és mennyi időt vesz igénybe? 

 

Papp András ügyvezető igazgató elmondta, hogy pontos tervet nem készítettek ezzel 

kapcsolatban.  

 

Vaszily Csaba képviselő is azon a véleményen van, hogy a Művelődési Ház tetőszerkezetét 

feltétlenül rendbe kell tenni.  

 

Kovácsné Szalai Krisztina aljegyző, tanácskozási joggal meghívott elmondta, hogy szükség 

volna az Önkormányzati Hivatal felújítására is, mivel már minden intézményünk felújítása 

megtörtént. Gondol itt elsősorban a fűtéskorszerűsítésre, nyílászárók cseréjére és a hivatallal 

szemben található parkoló felújítására, térkővel történő kirakására.  

 

Dr. Sallai Árpád címzetes főjegyző, tanácskozási joggal meghívott ezzel kapcsolatban 

elmondta, hogy elsősorban a központban lévő intézmények felújítására kell koncentrálnunk. A 

hivatal felújítására pályázati forrást kell keresni. 

 

Szobota Lajos polgármester javaslata a prioritási sorrendre a következő: 
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A Belvíz programban elsőbbséget kapna a Vásár utca rendbetétele. A Rózsavölgy utcát úgy 

tennék bele a programba, hogy amennyiben marad a pénzeszközből bizonyos szakaszokat rendbe 

tennének belőle. 

A Közút programban a Petőfi utca járda készítése, térkövezés, Központi Tér kialakítása lenne az 

elsődleges. 

Ezt követően a Rózsavölgy utca alsó szakaszán a járdaburkolást folytatnák. 

Amennyiben a pénzeszköz engedi a Belvárosi parkoló kialakítását is elkezdenék.  

 

A mezőgazdasággal és az illegális szemét lerakással nem foglalkoznának a program keretében.  

 

A felújítási programban a Művelődési Ház tetőszerkezetének a rendbetétele lenne a legfontosabb.  

Ezt követően a lenti temető ravatalozójának a felújítását, valamint egy szociális blokk kialakítását 

javasolja. 

A következő munkafolyamat a falusi temető ravatalozójának a felújítása, és ezt követően 

amennyiben az anyagi lehetőségek engedik a kerítés építésének folytatása. 

Negyedikként kerülne bele a programba a szálloda felújítási munkálatai. 

 

Veres Lajos alpolgármester javasolja, hogy a szálloda felújítási munkálatait a téli időszakra 

lehetne tenni, mivel az épületben rossz idő esetén is folyhatnak a munkálatok.  

 

Papp András ügyvezető igazgató, tanácskozási joggal meghívott javaslata az, hogy a temető 

ravatalozójának felújítása helyett inkább a szálloda felújítását tegyék be másodikként. Ezt azzal 

indokolja, hogy a ravatalozókat felújítási pénzeszközök keretében is rendbe tudják tenni.  

 

Több kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

A szavazásban 5 fő képviselő vett részt. 

 

Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő- Testülete 5 igen szavazattal, egyhangúlag - 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül-  meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

 

Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő Testületének 

78/2013(IX.16.) határozata 

a 2014. évi Start Program keretében elvégzendő munkák 

prioritási sorrendjéről 

 

Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

előterjesztést megtárgyalta, és a 2014. évi Start munka program 

prioritási sorrendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

Belvíz programban: 
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1. Vásár utca alsó szakaszának mederelemekkel történő burkolása. 

A gyors csapadékvíz folyása miatt ezen árokszakaszt évente 

legalább kétszer kell helyreállítani.  

2. A Rózsavölgy utca felső szakasza nagyon problémás útszakasz, 

rendezetlen vízelvezetés, járda, keskeny közlekedési út.  

                                                Közút programban: 

1. Petőfi úti járda készítése, térkövezése a tornacsarnok sarkától az  

Óvoda úti hídig, központi tér kialakítása 

2. Rózsavölgy utca alsó szakaszának járdaépítése, térburkolattal 

400 m hosszan 

3. Belvárosi parkoló kialakítása 

                                                Felújítási programban: 

1. Művelődési Ház tetőszerkezetének felújítása 

2. Szálloda belső részének a felújítása 

3. Lenti temető, ravatalozó, kerítés felújítás befejezése 

4. Falusi temető ravatalozó felújítása, kerítés felújítás 

                                                Határidő: folyamatos 

                                                Felelős: polgármester 

                                                          

 

2./ Második napirendi pont tárgya: Javaslat a szociális nyári gyermekétkeztetés 

jogcímen utalt állami támogatásból fel nem használt összeg lemondására  
 

Előadó: Szobota Lajos 

              polgármester     

 

Szobota Lajos polgármester elmondta, hogy hoznia kell a testületnek egy határozatot a 

szociális nyári gyermekétkeztetés jogcímen utalt állami támogatásból fel nem használt összeg 

lemondásáról. Sajnos nem minden gyermekvédelmi támogatásban részesült gyermek vette 

igénybe a nyári gyermekétkeztetést, ezért keletkezett 1.465.688. Ft visszafizetési költség. 

Rudabánya Város Önkormányzata szociális nyári gyermekétkeztetés jogcímen támogatásban 

részesült. A támogatás nem került teljes egészében felhasználásra, az önkormányzatoknak a 

támogatás módosítására irányuló kérelmet is be kell nyújtaniuk, amelyhez testületi döntés 

szükséges.  

Kéri a képviselő-testületet, hogy a határozati javaslatot fogadják el. 
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Kérdés, hozzászólás nem volt.  

A szavazásban 5 fő képviselő vett részt. 

 

Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő- Testülete 5 igen szavazattal, egyhangúlag - 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül-  meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő Testületének 

79/2013(IX.16.) határozata 

 

                                          Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

                                      79/2013.(IX.16.) határozata a szociális nyári gyermekétkeztetés                                                 

                                      jogcímen utalt állami támogatásból fel nem használt összeg 

                                      lemondására 

 

                                    Rudabánya Város Önkormányzat képviselő-testülete a  

                                    30/2013.(IV.30.) EMMI rendelet alapján „szociális nyári 

                                    gyermekétkeztetés” jogcímen kapott 4.613.840 Ft összegű 

                                    támogatásból fel nem használt 1.465.688 Ft összegű támogatásról 

                                    a Képviselő-testületnek le kell mondania.  

                                    A Képviselő-testület az előterjesztés alapján a fel nem használt  

                                    állami támogatásról lemond annak a Magyar Államkincstár részére 

                                    történő azonnali visszautalása mellett. 

 

                                    Határidő: azonnal 

                                    Felelős: polgármester               

 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 2. számú melléklete tartalmazza. 

3./ Harmadik napirendi pont tárgya: Indítványok, javaslatok, tájékoztatók 

Dr. Sallai Árpád címzetes főjegyző, tanácskozási joggal meghívott elmondta, hogy szükséges 

módosítani az augusztusi testületi ülésen hozott 76/2013.(VIII.28.)  határozatunkat.  

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

A szavazásban 5 fő képviselő vett részt. 
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Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő- Testülete 5 igen szavazattal, egyhangúlag - 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül-  meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

                                                                          

                                      Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

                                  80/2013.(IX.16.) határozata a 76/2013. (VIII.28.) határozat         

                                  módosításáról 

                            Rudabánya Város Önkormányzat képviselő-testülete a 76/2013.(VIII.28.) 

                                 határozatát az alábbiak szerint módosítja: 

                                 Rudabánya Város Önkormányzat Képviselő-testülete a rudabányai Város- 

                                 üzemeltető Nonprofit Kft. részére 5 millió forint működési hitel felvételéhez 

                                 tulajdonosi hozzájárulását adja és a hitelhez készfizető kezességet vállal. 

                            

                                 Határidő: folyamatos 

                                 Felelős: polgármester 

 

Vaszily Csaba képviselő elmondta, hogy elolvasta a Városüzemeltető Nonprofit Kft Alapító 

Okiratát és véleménye szerint pontatlan adatokat tartalmaz. Elmondta továbbá azt is, hogy a Kft 

éves beszámolójának elfogadását olyan feltételekhez köti, hogy a könyvvizsgálónak jelen kell 

lennie, éves beszámolót kell tartania, felügyelőbizottság írásos véleménye nélkül azt nem lehet 

elfogadni. 

Azt szeretné, hogy a beszámoló az Alapító Okiratban foglaltak szerint lenne a jövőben elfogadva, 

ezért kérte, hogy a következő testületi ülésen foglalkozzanak ezzel a napirenddel újra.  

Szobota Lajos polgármester elmondta, hogy az adatok ki vannak javítva, valószínűleg a Város 

honlapjára még nem lett a javított változat feltöltve. 

A beszámolóval kapcsolatban elmondta, hogy azt felügyelőbizottság tárgyalta, könyvvizsgáló 

megnézte, de a testületi tagok erről írásos anyagot nem kaptak.  

Vaszily Csaba képviselő kéri, hogy a településünkre bejelentkező személyek tekintetében 

legyünk körültekintőbbek, mivel az utóbbi időben megnövekedett a bejelentkező, problémás 

lakosok száma. 
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Mivel több kérdés, hozzászólás nem volt a polgármester megköszöni a rendkívüli nyílt testületi 

ülésen a megjelenést és azt 17.00 perckor bezárta. 
 

 

 

K.m.f. 
 

 

 

 

Szobota Lajos                                                                                                 Dr. Sallai Árpád 

polgármester                                                                                                  címzetes főjegyző 
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